

## Declaration by Capital Investment Entrant During the Relevant Period

To: Director of Immigration

I, \_\_\_\_\_ (full name of Entrant in capital letters), have been authorized by the Director of Immigration since \_\_\_\_\_(DD/MM/YYYY) to take up residence in Hong Kong until \_\_\_\_\_(DD/MM/YYYY) as an Entrant under the Capital Investment Entrant Scheme (the Scheme).

2. For the purposes of this declaration, “**Relevant Period**” shall mean the period from the date I last reported to the Director of Immigration on my portfolio of Permissible investment assets (for application for Extension of Stay or otherwise) to the end of my seventh year of residence in Hong Kong under the Scheme.

3. I hereby declare that on the last day of the Relevant Period (i.e. the end of my seventh year of residence in Hong Kong under the Scheme):

I was (and if applicable, still am) the absolute beneficial owner of the property(ies) held by me during the Relevant Period which is /are shown in the latest records from the Lands Registry submitted by me to the Director of Immigration (subject to any notifications by me to the Director of Immigration of any changes regarding absolute beneficial ownership of, legal title to or any mortgage of the property(ies)).

I was (and if applicable, still am) the absolute beneficial owner of the Specified financial assets in the designated account in my name maintained with a Financial Intermediary.

4. I have <sup>†</sup>(complied with / breached) the Scheme Rules during the Relevant Period. In particular, I <sup>†</sup>(have / have not) complied with requirements as to Permissible investment asset(s) under the Scheme Rules.

5. I hereby confirm that all information given in this declaration is correct, complete and true to the best of my knowledge and belief. I understand that if I knowingly or willfully make a statement or give information which I know to be false or do not believe to be true, I shall be guilty of an offence under the Laws of Hong Kong.

\_\_\_\_\_  
Date

\_\_\_\_\_  
Signature

Note:

(i)  Please tick as appropriate.

(ii) <sup>†</sup> Please delete where inappropriate.

## 在有關期間內的資本投資者聲明

致：入境事務處處長

本人 \_\_\_\_\_（請以正楷填寫資本投資者的全名）獲入境事務處處長批准，以《資本投資者入境計劃》（該計劃）的投資者身份在香港居留，由 \_\_\_\_\_ 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日至 \_\_\_\_\_ 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日。

2. 就本聲明而言，「**有關期間**」指本人自上次向入境事務處處長申報本人的獲許投資資產組合（以申請延長逗留期限或其他原因）當日起，至本人根據該計劃在香港居住滿七年的一段期間。

3. 本人謹此聲明，在有關期間的最後一天（即本人根據該計劃在香港居住滿七年當日）：

本人當時是（現時仍是（如適用））在有關期間擁有的物業的絕對實益擁有人，而本人向入境事務處處長遞交的最新土地註冊處記錄可資證明（除非本人已另行通知入境事務處處長有關物業的絕對實益擁有人、合法業權或按揭有變）。

本人當時是（現時仍是（如適用））以本人名義在金融中介機構開立的指定帳戶內的指定金融資產的絕對實益擁有人。

4. 本人在有關期間 <sup>†</sup>（一直遵守／曾違反）該計劃的規則，具體而言，本人 <sup>†</sup>（一直遵守／未能遵守）計劃規則有關獲許投資資產的規定。

5. 本人現確認，就本人所知所信，在本聲明提供的所有資料，均為正確、完備和真實。本人明白，如在明知或故意的情況下作出明知為虛假或不相信為真實的聲明，或提供明知為虛假或不相信為真實的資料，本人即違反香港法例。

\_\_\_\_\_  
日期

\_\_\_\_\_  
簽署

註：

- (i)  請在適當方格內填上「✓」號。  
(ii) <sup>†</sup> 請刪去不適用者。